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W piémie z dnia 24 marca 2016 r., numer jak wyicj, przcdstawiicm swoje uwagi do

projektu rozporzqdzcnia Ministra Nauki i Szkolnictwa Wyiszego zmieniajqcego

rozponqdzenie W sprawfe standarddw kszmlcenia cfla kierumizéw studiciw: lekarskiega,

fekarsk0—dentystyc‘zneg0, farmacji, pielggniarshva ipoloinicnm.

Analiza trcéci prujekm z dnia I5 lipca 2016 r., wyiej wyniimionego rozpolzqdzenia,

umicszczonego W Biuletynie Lnformacji Publicznej na stronie podmiutowej rzaidowcgo

Centrum Legislacji, w serwisie Rzqdowy Proccs Lcgislacyjny, prowadzi do wniosku, ii

sugerowane przeze nmie zmiany dotyczqcc uwzglqdnicnia w standardach ksztalcenia

postanowicfi Protokolu Stambulskiego nie zostaly ujqte.

W mojej opinii, w Polsce ismieje potrzeba podejrnowania pzzcz wlaéciwe organy

iorganizacje dalszych dzialafi cclcm praktycznego wykorzystania opisanych w Protokole

Stambulskim zasad do pracy ekspertéw medycyny sqdowcj, lekarzy, psychologéw,

psychiatréw, zwiaszcza tych, ktfmych zadanicm jest badanic usfrb pozbawionych wolnoéci.

Muir: to spowodowaé, is odegrajq uni wainq rolq w zwalczaniu bezkarnoéci sprawcbw

turtur, czy innych form niewiaéciwego traktowania. Jcstem przekcmany, is propagowanic

wéréd personelu medycznego wiedzy na ternat praktycznych mctud gromadzenia dowodéw

odnoénic przypadkéw stosowania tortur i innego zlego traktowania, bqdzie sprzyjaé

efektywnoéci podejmowanych przezefi dzialafi i w sposéb znaczqcy przyczyni siq do

pelniej szego respektowania praw ofiar przcmocy.
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Kicrujqc siq potrzcbq zapcwnicnia poszanuwania praw ufiar tortur i innych form

okrutnego, nieludzkiego i p-oniiajqcego traktowania zwracam siq zatem do Pana Ministra

z wnioskiem 0 ponuwne rozwaienie wprowadzenia wskazanej tematyki do programu

studiéw mcdyczznych, ab}; lcaidy lckzuz, bez wzglqdu na pciirniejszq specjalizacjq medyczna,

posiadi niezbqdnq wicdzq z tego zakresu.
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